
ДО 
Г-ЖА АСЯ АСПАРУХОВА   
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ШУМЕН  
 

 
18 юни 2022 г. 
гр. Шумен     

 

   ДОКЛАДНА ЗАПИСКА 
 

от ДОБРОМИР ДРАЕВ 
Председател на група „За Шумен“, 
Член на ПК „Младежки дейности и спорт“, 
Член на ЕС за финансиране на младежки 
проекти по Правилника за финансиране на 
младежки проекти в Община Шумен 
 
от ЛИЛИ ПЕТРОВА 
Общински съветник от групата на БСП, 
Председател на ЕС за финансиране на 
младежки проекти по Правилника за 
финансиране на младежки проекти в Община 
Шумен 
 
от ГЬОКХАН РЕДЖЕБ 
Общински съветник от групата на ДПС, 
Член на ПК „Младежки дейности и спорт“ 
 
 
 

ОТНОСНО: ПРЕКЪСВАНЕ НА ТРЕНИРОВЪЧНИЯ ПРОЦЕС НА ФУТБОЛНИТЕ КЛУБОВЕ 
 
 
УВАЖАЕМА Г-ЖО АСПАРУХОВА, 
УВАЖАЕМИ ДАМИ И ГОСПОДА ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИЦИ, 
 

Като членове на ПК „Младежки дейности и спорт“ към Общински съвет Шумен бяхме поканени 
да разгледаме състоянието на ученическия стадион „Цоньо Василев“ в гр. Шумен.  

Състоянието на терена и прилежащите сгради (съблекални, тоалетни, треньорски стаи и т.н.) е в 
крайно тежко състояние. Теренът не отговаря на никакви изисквания за спортен терен (прилича на 
пасище за домашен добитък), а помещенията, в който следва децата и младежите да се преобличат и да 
ползват санитарните възли, са в отвратително състояние, като изобщо не е ясно как успяват да бъдат 
хигиенизирани, за да не се допуска разнасянето на зарази. Допускаме, че вероятно децата избягват да ги 
ползват. В същото време от ОП „ОЖИ“ са уведомили треньорите, че за месец юли смятат да пуснат 
персонала си в отпуска и стадионът няма да може да се ползва. На всички е ясно, че през месец август 
предстоят спортни лагери и срещи с други футболни клубове и следва стадионът да се ползва за 
тренировки най-интензивно през месец юли. Единствената възможност за тренировка остава новото 
тренировъчно игрище, за което обаче следва да се заплаща наем в размер на 72 лв. за 1 час.  



Не разбираме, след като новото тренировъчно игрище е построено с публични средства, откъде 
идва нуждата спорните клубове да заплашат наем за ползването му. Детско-юношеският спорт е 
социална възможност за деца и младежи да избегнат жестоката хватка на наркотици, алкохол и други 
вредни навици. Вместо Общинска администрация да подкрепя този тип занимания, тя чрез своето ОП 
търси финансова изгода от спортните клубове. Ние, общинските съветници, считаме, че следва да се 
започне дебат по отношение на заплащането на такси от спортните клубове към ОП „ОЖИ“. Това 
предприятие се разпорежда с огромно общинско имущество и в общи линии се превръща в рентиерска 
„частна“ фирма.  

 
Като се вземат предвид описаните по-горе факти и на основание чл. 33(1) т.2 от ЗМСМА 

предлагаме следното 

Р Е Ш Е Н И Е: 
 

1. Общински съвет Шумен отменя РЕШЕНИЕ No 673 по Протокол No 34 от 28.04.2022 г. на заседание 
на Общинския съвет. 

2. Предоставя тренировъчното игрище и тренировъчната зала безвъзмездно за тренировки на 
спортни клубове регистрирани на територията на Община Шумен.  

3. Общинска администрация да направи оглед и да подготви КСС за ремонтни дейности на 
ученически стадион „Цоньо Василев“, за да го преведе във вид достоен за тренировъчен процес 
на деца и младежи. КСС да се представи на Общински съвет Шумен в рамките на 30 работни дни 
след влизане в сила на това решение.  

 

 
С УВАЖЕНИЕ: 

 

 

ДОБРОМИР ДРАЕВ 

Общински съветник  

в Общински съвет Шумен    

  
 

ЛИЛИ ПЕТРОВА 

Общински съветник  

в Общински съвет Шумен    

 

 

ГЬОКХАН РЕДЖЕБ 

Общински съветник  

в Общински съвет Шумен    


